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25. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 
proponując wprowadzenie do porządku obrad: 
− projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/287/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 listopada 

2008r. w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu 
do prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 
zabytkami. 

 
PowyŜszy projekt uchwały jednogłośnie 18 głosami „za” został przez Radę Miasta wprowadzony do porządku 
obrad, który po tej zmianie przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 
4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2009 rok. 
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 17 marca 2008r. 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych 
inwestycji lub tworzenia nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 stycznia 2007r. 
w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyznaczenia inkasenta i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiących własność Miasta 
Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
10. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w uŜyczenie nieruchomości oznaczonej numerem 127/5 

o pow. 0,6287 ha, połoŜonej w obrębie 12 przy ul. Szczecińskiej w Szczecinku. 
11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/287/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 listopada 2008r. 

w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim o przyjęciu do 
prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 
zabytkami. 

12. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007-2010 wraz 
z prognozą na lata 2011-2013. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Szkolna” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Narutowicza II” w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania oraz zaakceptowania wartości jednego punktu dla pracowników StraŜy Miejskiej  
w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Komendanta StraŜy Miejskiej w Szczecinku do wydawania decyzji 
administracyjnych. 

18. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 
wydawania decyzji administracyjnych. 

19. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 
podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 
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Ad.5.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− uzasadnił proponowane zmiany w budŜecie.  
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− wyjaśnił, Ŝe w poprawionym załączniku do projektu uchwały w paragrafie 900 dotyczącym działu 

Gospodarka Komunalna była kwota 650 tys. zł, a teraz powinno być 750 tys. zł. 
− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− ta pomyłka wynika z błędnego  pierwotnego wyliczenia 50% kosztów udziału Miasta w planowanej 

inwestycji. 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− radni przed sesją otrzymali juŜ prawidłową wersję projektu uchwały i załączników. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− jak wygląda po pierwszym miesiącu nowego roku realizacja dochodów Miasta zaplanowanych na 2009r.,  

w związku z sygnalizowanymi negatywnymi zjawiskami w gospodarce. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− styczeń 2009r. to zaledwie  1/12 część okresu budŜetowego w 2009r.  
− wpływy styczniowe to wpływy na poziomie planowanym w tym okresie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− niepokój radnego Bratkowskiego jest zrozumiały, 
− zmian w budŜecie miasta moŜna spodziewać się prawie na kaŜdej sesji,  
− wynika to z moŜliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, 
− wiąŜe się to równieŜ z wykorzystywaniem środków na realizację inwestycji, 
− urzędnicy odpowiedzialni za realizację budŜetu otrzymali polecenie, by wszystkie środki, które nie zostaną 

wykorzystane na daną inwestycję w roku bieŜącym, zostały zabezpieczone na wykonanie tej inwestycji  
w roku przyszłym lub następnym, pomniejszając przy tym deficyt budŜetowy. 

 
Andrzej Bratkowski radny: 
− spadają dochody w budŜecie państwa, 
− przewidywany jest wzrost bezrobocia,  
− to moŜe odbić się na przekazywaniu Miastu dotacji i subwencji, 
− czy wpływy z tytułu dotacji i subwencji są zatem realizowane w planowanych wielkościach, czy są mniejsze 

w związku ze zmianą podatków? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− załoŜenia na dany rok co do wysokości wpływów z tytułu podatków wynikają z danych z roku poprzedniego, 
− w 2009r są niŜsze podatki, będą więc mniejsze wpływy, ale to będzie odczuwalne dopiero w przyszłym roku. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:  
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uchwał ę Nr XXVIII/310/09  
w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2009 rok. 

Ad.6.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu przez Komisję, 
− wyjaśnił, Ŝe zmiana ma na celu obniŜenie minimalnego progu poziomu inwestycji dla średnich i małych 

przedsiębiorców, umoŜliwiającego ubieganie się o zwolnienie od podatku od nieruchomości, 
− dotychczas próg ten wynosił 10 mln zł, po zmianie ma to być 3 mln zł, 
− ze zwolnienia wyłączona jest działalność bankowa, stacji paliw i handel. 
 
Andrzej Bratkowski radny; 
− to dobra uchwała, 
− jak wygląda realizacja uchwały dotychczas obowiązującej, 
− w jakim zakresie i kto z przewidzianych ulg skorzystał? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− dotychczas jeszcze nikt nie skorzystał, poniewaŜ to świeŜa uchwała, dopiero niedawno podjęta, 
− jest firma chcącą skorzystać z ulgi, która ma do wydania ok.7 mln zł na inwestycję, 
− waha się, czy inwestować w Szczecinku, czy szukać innego miasta, w którym progi inwestycyjne 

uprawniające do ulgi są niŜsze, 
− aby pobudzić w Szczecinku rozwój gospodarczy, proponuje się obniŜyć w/w próg do 3 mln zł. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− powołując się na zapewnienia Pani ElŜbiety Muchy – Kierownika Referatu PBK, ponowił pytanie zadane na 

posiedzeniu Komisji, czy zwolnienie z podatku od nieruchomości nie dotyczy centrów handlowych. 
 
ElŜbieta Mucha Kierownik Ref. PBK: 
− potwierdziła, Ŝe w uchwale jest zapis, iŜ banki, stacje paliw i działalność handlowa nie mogą skorzystać z ulg 

wynikających z tej uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXVIII/311/09  
w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/181/08 Rady Miasta Szczecinek  z dnia 17 marca 2008r. w sprawie 

zwolnienia od podatku od nieruchomo ści w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych  
inwestycji lub tworzenia nowych miejsc pracy zwi ązanych z now ą inwestycj ą. 

 
Ad.7.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 
− nastąpiła pewna zmiana projektu uchwały,  
− wpierw miała być uchylona poprzednia uchwała, 
− będzie ona jednak tylko zmieniona, poniewaŜ pojawiła się nowa osoba na stanowisko inkasenta, 



- 6 - 

− radni przed sesją otrzymali juŜ prawidłowy projekt uchwały zmieniającej. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/312/09  
w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/07 Rady Miasta Szc zecinek z dnia  

15 stycznia 2007r. w sprawie zarz ądzenia poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej, wyz naczenia 
inkasenta i okre ślenia wysoko ści wynagrodzenia za inkaso. 

Ad.8.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/313/09  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących  

własno ść Miasta Szczecinek. 
Ad.9.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 
− pozycje od 1 do 8 dotyczą zbycia lokali mieszkalnych, 
− pozycje od 9 do 20 dotyczą zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległych. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− poprosił o wyłączenie go z głosowania ze względu na to, iŜ dotyczy go jeden z punktów uchwały.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania, 
− informując zebranych, Ŝe w głosowaniu udział moŜe wziąć 17 radnych, obecnych na sali,  
− w głosowaniu nie będzie brał udziału radny Andrzej Bratkowski. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/314/09  
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad.10.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/315/09  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w u Ŝyczenie nieruchomo ści oznaczonej numerem 127/5 o pow. 

0,6287 ha, poło Ŝonej w obr ębie 12 przy ul. Szczeci ńskiej w Szczecinku. 
 
Ad.11.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− zapytał, od kiedy będzie mógł działać szczecinecki konserwator zabytków. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− uchwała wchodzi w Ŝycie w dniu publikacji, 
− projekt był uzgadniany z Wydziałem Kontroli Urzędu Wojewódzkiego, który obiecał, Ŝe uchwała ukaŜe się 

w najbliŜszym numerze dziennika urzędowego, 
− są czynione starania, by zatrudnić odpowiedniego urzędnika spełniającego określone wymagania, o których 

mowa była na poprzedniej sesji, 
− w dniu ukazania się publikacji nie będzie moŜna juŜ przekazać tych kompetencji Delegaturze 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Koszalinie, 
− dopóki nie zostanie zatrudniony urzędnik na to stanowisko, po publikacji opinie będzie mógł wydawać 

Burmistrz Miasta Szczecinek. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/316/09  
sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/287/08 Rady Miasta S zczecinek z dnia 27 listopada 2008r. w sprawie 

wyra Ŝenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewod ą Zachodniopomorskim o przyj ęciu do 
prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administra cyjnych z zakresu ochrony zabytków  

i opieki nad zabytkami. 
Ad.12.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 
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Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści:  
− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/317/09  
w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  Miasta Szczecinek na lata 2007-2010  

wraz z prognoz ą na lata 2011-2013.  
Ad.13 i ad.14.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe oba projekty uchwał odnoszą się do zmiany zapisów w planie zagospodarowania 

przestrzennego, mających na celu umoŜliwienie wybudowania w centrum miasta wielkopowierzchniowego 
obiektu handlowego,  

− otworzył dyskusję. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− działka budowlana, na której po zmianie planu miałaby powstać galeria handlowa, została sprzedana 

w 2007r. za kwotę 4,2 mln zł, 
− obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu przewidywał w tym miejscu 

budownictwo mieszkaniowe z lokalami usługowymi na parterze, 
− w przetargu wzięło udział wiele firm, gdyby wtedy był inny zapis w planie, to potencjalnie moŜna byłoby 

uzyskać wyŜszą cenę za tę działkę, 
− zainteresowani odstąpili ze względu na ograniczenia w planie, 
− obecnie proponuje się zmianę planu na wniosek inwestora, 
− czyŜby więc Burmistrz nie miał wizji rozwoju miasta, gdyby miał  mógłby wcześniej zaproponować zmianę, 
− w tym przypadku rodzą się dziwne pytania, przecieŜ w ciągu roku nic się nie zmieniło, 
− kaŜdy moŜe budować zgodnie z aktualnym planem,  
− radni powinni głosować przeciwko proponowanym zmianom studium uwarunkowań i przeciwko zmianom  

w planie zagospodarowania przestrzennego. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klub Radnych Platformy Obywatelskiej: 
− inwestor ma prawo postulować o zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego, 
− Klub Radnych PO będzie głosować za przyjęciem zmian, 
− decyzja naleŜy jednak do całej Rady Miasta, 
− realizacja inwestycji postulowanej przez inwestora moŜe w perspektywie dać nowe miejsca pracy 

mieszkańcom Szczecinka, wpierw przy budowie obiektu, potem w handlu prowadzonym w tym obiekcie, 
− poza tym z punktu widzenia estetycznego i praktycznego rozwiązanie proponowane przez inwestora jest 

atrakcyjne. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− nie powinno się zmieniać reguł w trakcie gry, 
− moŜe to spowodować, Ŝe inwestorzy zawsze będą w taki sposób reagować, 
− kryzysy pojawiają się w róŜnych sytuacjach: rodzinnych, zawodowych, ekonomicznych, ale trzeba je 

przetrwać i je pokonywać. 
 
Wiesław Drewnowski radny: 
− inwestycje gospodarcze są waŜne dla miasta, ale nawet jeśli plan zostanie zmieniony nie ma Ŝadnej 

pewności, Ŝe taka galeria powstanie, 
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− jeśli firma sprzeda działkę, Miasto moŜe zyskać na opłacie planistycznej, wynoszącej 30% róŜnicy pomiędzy 
cenami, 

− czy ta firma nie jest zainteresowana tylko sprzedaŜą działki? 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zgodził się ze stanowiskiem radnego Andrzeja Jaszczura, 
− wcześniej zmieniono plan zagospodarowania przestrzennego dotyczący Placu Kamińskiego, 
− a jak do tej pory nie widać tam realizacji inwestycji,  
− zapowiedział głosowanie przeciwko zmianom. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− uchwała dotycząca zmiany planu jest słuszna, 
− oczywiście brak pewności, Ŝe firma zrealizuje swój nowy pomysł, 
− zmiana planu nie stanowi jednak precedensu, 
− precedens to odejście od dotychczasowej reguły, 
− nie ma powodu, aby w przypadku firmy Pana Nowaka przystąpić do zmiany planu, a w przypadku firmy 

DATOR takiej zmiany nie przyjąć, 
− do treści planów nie ma emocjonalnego przywiązania, 
− niechęć poprzednich władz miasta do takich zmian była przyczyną wstrzymania rozwoju gospodarczego 

w Szczecinku, 
− w 2007r. intencją zwycięzcy przetargu nie mógł być obrót ziemią, poniewaŜ wówczas była to ogromna cena 

jak za tego typu działkę, 
− odnośnie planu dotyczącego Placu Kamińskiego, to podjęto dopiero uchwałę o przystąpieniu do zmiany tego 

planu, prace nad zmianą jeszcze trwają, 
− inwestor czeka więc na uchwałę zmieniającą plan, 
− z kolei na działce budowlanej będącej przedmiotem dzisiejszej dyskusji inwestor zamierza wybudować duŜą 

galerię handlową, z podziemnymi parkingami, atrakcyjną i dobrze wkomponowującą się w istniejącą 
zabudowę, 

− nawet jeśli nie zrealizuje tego firma DATOR, to zrobi to jej ewentualny następca, albo pozostanie w tym 
miejscu zielony skwer. 

 
Janusz Rautszko radny: 
− to nie niechęć do zmiany planów, ale wątpliwości co do intencji nabywcy, 
− jeśli nabywca w krótkim czasie po wygraniu przetargu wystawia tę działkę w internecie na sprzedaŜ, to 

chyba nie chce w nią inwestować, 
− poza tym dlaczego zabudowa przewidziana w dotychczas obowiązującym planie ma być uwaŜana za 

szkaradztwo? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− moŜna doprecyzować plan w ten sposób, aby inwestor zrobił wszystko co jest zapisane w planie, 
− ten inwestor ma ogromne doświadczenie w budowaniu obiektów typu „BIEDRONKA”, 
− jeśli nie zostanie zmieniony plan, to firma wybuduje w tym miejscu coś podobnego, 
− aby odzyskać pieniądze wydane na zakup działki, firma chce zainwestować w prawdziwą galerię handlową. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− po zmianie planu na działce tej takŜe moŜe przecieŜ powstać „szkaradztwo”. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− radny mówi o rozwiązaniu abstrakcyjnym, 
− a dyskusja faktycznie dotyczy dwóch konkretnych propozycji konkretnego inwestora, właściciela konkretnej 

działki, 
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− ten inwestor jeśli nie zostanie zmieniony plan proponuje wybudowanie obiektu brzydkiego, 
− w przypadku zmiany planu zgodnie z jego wnioskiem, deklaruje wybudowanie atrakcyjnej galerii. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− czy inwestor nie uŜywa w ten sposób szantaŜu, by wymusić zmianę planu? 
 
Danuta Kowalska Kierownik Ref. PPUA: 
− obecny plan przewiduje w tym miejscu zabudowę z funkcją podstawową usługową i dodatkową mieszkalną, 
− obecnie powierzchnia usługowa nie moŜe przekroczyć 2000m2. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− są to zapisy ogólne,  
− na ich podstawie moŜna wyobrazić sobie zarówno coś ładnego jak i coś bardzo brzydkiego. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− na działce tej w obecnym stanie prawnym jak widać nie będzie mógł powstać obiekt typu „BIEDRONKA”, 

jaki powstał przy ul. Cieślaka. 
 
Roman Matuszak radny: 
− moŜna pogodzić racje, 
− zaproponować firmie odsprzedaŜ Miastu przedmiotowej działki, doliczając odsetki, 
− następnie zmienić zapisy w studium uwarunkowań i w planie zagospodarowania przestrzennego, 
− i wystawić ponownie tę działkę na sprzedaŜ. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− nie ma wątpliwości, Ŝe propozycja zmiany planu podyktowana jest tym, by inwestor mógł zrealizować nową 

wizję, 
− propozycja inwestora jest korzystna, 
− nawet jeśli nie zrealizuje jej ten inwestor, to zrobi to jego następca. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− propozycja radnego Romana Matuszaka to propozycja „wzięta z księŜyca”, 
− w budŜecie nie zaplanowano pieniędzy na odkupowanie działek, 
− tym bardziej nie jest to zasadne w okresie recesji, 
− ta propozycja to chyba Ŝart. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego to strategiczne decyzje Rady Miasta,  
− dotyczące tego, jak będzie wyglądało Miasto przez 20-30 lat, 
− z ust Burmistrza padają słowa świadczące o dbaniu o interesy prywatnej spółki, 
− firma powinna wiedzieć co kupuje i musi się tego trzymać, 
− budynek dwukondygnacyjny będzie stać 30-50 lat, 
− hala o konstrukcji metalowej po krótszym okresie będzie bezuŜyteczna. 
 
Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 
− jeśli nie będzie zmiany planu, w centrum miasta moŜe powstać szkaradny obiekt, 
− nawet jeśli inwestor na tym zarobi, to Miasto przecieŜ nie straci. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− jeśli zmiana studium i planu zostanie przegłosowana, to mogą pojawić się inne firmy, które nabędą działki,  

i następnie będą szantaŜować Radę, by zmienić plany zagospodarowania przestrzennego. 
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Andrzej Jaszczur radny: 
− podtrzymał swoje dotychczasowe stanowisko, 
− poprosił o głosowanie z sercem. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− zaapelował, aby rada przyjęła rozwiązanie najlepsze dla Szczecinka. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− nie zgodził się z radnym Andrzejem Jaszczurem, Ŝe dba o pieniądze prywatnych inwestorów, 
− to insynuacja, niczego nie wziął „pod stołem”, dlatego nie obawia się ewentualnego dochodzenia, 
− nie zgodził się teŜ z sugestią, Ŝe nie ma wizji rozwoju miasta,  
− przypomniał, Ŝe to poprzednia ekipa blokowała rozwój, 
− naleŜy sobie wyobrazić, jak proponowana galeria moŜe wyglądać, 
− Szczecinek moŜe się przecieŜ rozwijać podobnie jak np. Kołobrzeg. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści:  

− Komisja 2 głosami „za”, przy 1 głosie „sprzeciwu” i 3 głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała projekty 
uchwał pozytywnie. 

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe będzie głosował za przyjęciem proponowanych zmian, 
− ale kaŜdy moŜe mieć wątpliwości, i takie teŜ miał, 
− sprawdził jednak, jak firma DATOR realizuje inwestycje w innych miastach, 
− pierwotna propozycja tej firmy to „nieporozumienie”, 
− czy nowa inwestycja powstanie, są wątpliwości, ale kierunek myślenia Burmistrza jest słuszny, 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania kolejno nad omawianymi projektami uchwał. 
 
Uchwała w sprawie zmiany studium: 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 10 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się 
podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/318/09  
w sprawie przyst ąpienia  do zmiany studium uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Szczecinek. 
 
Uchwała w sprawie zmiany planu „Szkolna”: 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 10 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się 
podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/319/09  
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Szkolna” w Szczecinku. 
 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− o godz. 10:55 ogłosił przerwę w obradach do godz.11:25. 
 
Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.11:25. 
Obecnych na sali obrad 17 radnych, nieobecni radni: Ryszard Kabat, Marek Ogrodziński, Józef Świerczyński 
oraz Roman Matuszak. 
 
Ad.15.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
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− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści:  

− Komisja 5 głosami „za”, przy 1 głosie „sprzeciwu”  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 
Wiesław Drewnowski radny: 
− ul. Lipowa będzie główną arterią miasta łączącą Szczecinek z nową obwodnicą,  
− czy tak wąska ulica jeśli się jej nie poszerzy będzie w stanie przyjąć taki ruch? 
− czy Miasto lub Powiat mają jakiś termin na wykupienie nieruchomości pod ich wyburzenie? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− wyjaśnił złoŜoność sytuacji, 
− parę lat temu został uchwalony plan, który zakładał poszerzenie pasa drogowego, 
− temat był odkładany z roku na rok, 
− dziś wiadomo, Ŝe w najbliŜszych latach nie dojdzie do przebudowy tej ulicy, Powiat nie będzie miał na to 

pieniędzy, 
− w obecnej sytuacji finansowej plan jest nie do zrealizowania, 
− są tam nieruchomości takŜe prywatne, w większości w opłakanym stanie, 
− do Miasta zwracają się ich właściciele z pytaniem, czy mogą te budynki remontować, czy moŜe Powiat 

w końcu je wykupi, 
− nie moŜna tych właścicieli dłuŜej zwodzić, trzeba dać im jasny sygnał, 
− nie moŜna wykluczyć wyburzenia 2-3 nieruchomości stojących najbliŜej ronda przy skrzyŜowaniu ul. Jana 

Pawła II, 
− wyburzone zostaną takŜe pustostany zarządzane przez ZGM, 
− jest więc szansa, Ŝe jedna z najbrzydszych ulic w mieście zmieni swój wygląd. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− ul. Lipowa jako wjazd do Szczecinka od strony Słupska powinna być reprezentacyjna, 
− Powiat powinien szukać środków zewnętrznych na przebudowę tej ulicy,  
− ewentualnie Miasto mogłoby wesprzeć Powiat w tej inwestycji, 
− budynki powinny zostać wywłaszczone, 
− trzeba naciskać Powiat, aby jak najszybciej do tego przystąpił. 
 
Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 
− obecny plan nie przewiduje obowiązku wywłaszczenia nieruchomości i wypłacenia odszkodowań, 
− taki obowiązek powstałby dopiero po przystąpieniu do realizacji inwestycji, 
− obecny plan nie pozwala na remont i modernizacjęo obiektów, tylko na ich wyburzenie, 

− zmiana planu ma umoŜliwić inwestowanie w te nieruchomości. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− przy propozycji zmiany planu nie ma mowy o rezygnacji z remontu ul. Lipowej,  
− rezygnuje się tylko z wywłaszczania i wyburzania niektórych budynków, 
− część obiektów faktycznie jest tak zniszczonych, Ŝe nie moŜe pozostać w takim stanie. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− zapytał ile nieruchomości jest na odcinku od ul. Wodociągowej do ronda przy skrzyŜowaniu z ul. Jana  

Pawła II? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− zaproponował, by radny Andrzej Jaszczur wyobraził sobie sytuację, w której to on byłby właścicielem 

budynku, którego nie moŜe remontować, i którego nikt nie chce od niego odkupić. 
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Tomasz Piesik Kierownik Ref. GN: 
− na odcinku, o który pytał radny Andrzej Jaszczur jest 8 nieruchomości, w tym 2 prywatne. 
 
Andrzej Jaszczur radny: 
− tylko dwie nieruchomości prywatne, 
− Miasto moŜe być stać na ich wykup. 
 
 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− obecny plan przewiduje wyburzenie takŜe nieruchomości połoŜonych przy ul. Lipowej w kierunku cmentarza, 
− nie ma na to środków,  
− środki są na remont ul. Jana Pawła II, remont ul. Myśliwskiej, remont ul. Mierosławskiego,  
− trzeba podjąć proponowaną decyzję o zmianie planu.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się 
podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/320/09  
w sprawie  przyst ąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

„Narutowicza II” w Szczecinku. 
Ad.16.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− przypomniał, Ŝe w tytule uchwały naleŜy zwrot „zatwierdzenia wartości” zastąpić określeniem 

„zaakceptowania wartości”, 
− poinformował, Ŝe Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania, z uwzględnieniem w/w poprawki. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/321/09  
w sprawie ustalenia najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej katego rii zaszeregowania 

oraz zaakceptowania warto ści jednego punktu dla pracowników  Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku. 
 
Ad.17.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/322/09  
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w sprawie  upowa Ŝnienia Komendanta Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku do wydawania  
decyzji administracyjnych. 

Ad.18.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/323/09  
w sprawie  upowa Ŝnienia Kierownika Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku  

do wydawania decyzji administracyjnych. 
Ad.19.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/324/09  
w sprawie  upowa Ŝnienia Kierownika Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku 

 do podejmowania działa ń wobec dłu Ŝników administracyjnych. 
 
Ad.20.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− otworzył dyskusję. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVIII/325/09  
w sprawie  upowa Ŝnienia dyrektora Zakładu Bud Ŝetowego Szkół i Przedszkoli w Szczecinku  

do wydawania decyzji administracyjnych. 
 
Ad,21.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− odczytał treść uchwały, 
− otworzył dyskusję. 
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Andrzej Sochaj radny: 
− jaka była frekwencja na basenie, w SAPiK-u oraz w Regionalnym Centrum Tenisowym podczas 

tegorocznych ferii zimowych? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− ferie dopiero się skończyły, dlatego te dane zostaną dopiero przygotowane. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− Burmistrz spodziewał się pozyskania środków na remont ul. Wyszyńskiego, 
− ile na tę inwestycję moŜna pozyskać środków z Regionalnego Programu Operacyjnego? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− to Powiat a nie Miasto otrzyma środki, 
− będzie realizowana wspólną inwestycja Miasta z Powiatem, polegająca na remoncie ul. Mierosławskiego, 

budowie dwóch rond, zmianie oświetlenia ulicznego i remoncie chodników, 
− pieniądze z Regionalnego Programu Operacyjnego to jedyne pewne środki, które wpłyną na inwestycję  

z zewnątrz, 
− jeśli chodzi o remont ul. Wyszyńskiego to prowadzone są rozmowy ze Starostwem, w jaki sposób zmienić 

projekt tej inwestycji, poniewaŜ w dokumentacji Urzędu Marszałkowskiego są niekorzystne dla tej inwestycji 
zapisy, mające wpływ na zmniejszenie dofinansowania, 

− wraz z Powiatem Miasto chce podzielić tę inwestycję na poszczególne etapy, aby odrębnie na kaŜdy etap 
otrzymać dofinansowanie, 

− realizacja będzie w związku z tym trudniejsza. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− kiedy moŜna będzie zamieszkać w nowych lokalach socjalnych i nowych mieszkaniach TBS? 
− czy Komunikacja Miejska Sp. z o.o. w Szczecinku będzie nabywała inne autobusy prócz MAAN-ów,  

w związku z ostatnim testowaniem nowych autobusów? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 
− zasiedlenie mieszkań TBS przewidziane jest na marzec bieŜącego roku. 
 
Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 
− odnośnie zasiedlenia lokali socjalnych wyjaśnił, Ŝe wpłynęło pismo generalnego wykonawcy o odbiór całości 

zadania, 
− przewidywany odbiór potrwa ok. 7 dni, 
− ZGM przygotował wstępną listę lokatorów, 
− zasiedlenie będzie mogło nastąpić do końca lutego, jeśli po sprawdzeniu okaŜe się, Ŝe inwestycja faktycznie 

została skończona w całości. 
 
Romuald Szkił ądź Dyrektor Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczec inku: 
− ostatnio testowany był autobus IVECO, 
− to autobus niskopodłogowy z przodu i średniopodłogowy z tyłu,  
− bardziej ekonomiczny na liniach podmiejskich, 
− to autobus średniej klasy, na poziomie autobusów MAAN, które eksploatuje spółka. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych pytań i wniosków, przed zamknięciem sesji ogłosił informację 

o organizowaniu balu charytatywnego przez szczecinecki Lions Club,  
− przekazując zebranym ustne zaproszenie do wzięcia udziału w tym balu. 
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Ad. 26.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz.12:15 zamknął XXVIII sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


